
Raadscommissie 1 feb 2018, bestemmingsplan Park Zegersloot 

 

Goedenavond.  Geachte Dames en Heren, 

Mijn naam is Sabine d’Hooghe, bewooner in het Park en vertegenwoordiger van 10 buren 

die ook zienswijzen hebben ingediend. 

 

Ik zal het niet meer hebben over onze zienswijzen, ook niet over mijn pleidooi tot 

geluidsreductie in verband tot gezondheids-en gehoorschade vanaf 80 DB, gehouden op 15 

november 2017 bij Wet ‘n Wild. 

 

Maar wél over de Kwaliteitsgids als onderdeel van het bestemmingsplan Alphen Stad en de 

reactie op onze zienswijzen die wij hebben mogen ontvangen. 

 

Wie heeft de kwaliteitsgids van A-Z gelezen? 

 

Mooi, dan zult u met me eens zijn dat dit document géén onderdeel van het 

bestemmingsplan kàn uitmaken. 

Ik herhaal: de kwaliteitsgids kan geen onderdeel uitmaken van het bestemmingsplan. 

Waarom niet?  

Omdat – zoals het woord al zegt – het bestémmingsplan Alphen Stad dingen voor de 

komende jaren gaat vàstleggen. 

Echter, de kwaliteitsgids is een document dat niets vastlegt, maar een open vrijbrief is voor – 

let – uw woorden: ‘uitnodigingsplanologie waarbij initiatieven centraal staan’  ??? 

Dus ‘initiatieven’ staan centraal in het park Zegersloot, niet de gebruikers?! niet de 

bewoners?! 

 

In de reactie op onze zienswijzen wordt er verder toegegeven, dat de kwaliteitsgids in 

samenspraak met de VVPZ is gemaakt. Dat is de Stichting Vrienden Van Park Zegersloot en 

dat samenspraak niet hetzelfde is als instemming. Daar kwamen wij leden van de VVPZ er 

zelf achter toen we de kwaliteitsgids te zien kregen. We voelen ons door de gemeente zwaar 

in de maling genomen. 

 

 



Ik citeer verder uit uw antwoord/reactie op onze zienswijzen: 

 De toekomstige situatie is niet duidelijk 

 De gemeente weet dit zelf ook niet 

 Het eindbeeld is namelijk niet bekend 

 ….het is aan het bevoegd gezag om binnen de kaders en na afweging van belangen 

een besluit te nemen… 

 

Vele vage, verontrustende woorden die zeker niet in een vastleggend bestémmingsplan 

thuis horen, toch? 

 

De kwaliteitsgids geeft géén uitleg over  

 welk ‘bevoegd gezag’ er over het park beslist 

 en wiens belangen er worden afgewogen!   

De bewoners in en aan het park (= meer dan 20.000 mensen) staan niet in het document! 

 

Net zo min als de gebruikers! 

Er is – notabene – van de gemeente zelf, in 2017 een onderzoek gedaan onder de gebruikers 

van het park.  

Wie heeft de interviews gelezen? 

Wat was de uitkomst? 

 

De uitkomst was: 

De gebruikers komen voor de rust, om uit te waaien of te sporten en willen het park zo 

houden als het is!!  

Obstacle Run, 20 van Alphen, Zegerplasloop, Voetbaltoernoois, surfen, duiken, waterskiën – 

allemaal fantastische evenementen in het park! Houden zo! 

Maar géén nieuwe horeca, géén herrie op of aan het water, géén muzieklawaai.   

Dus, is er helemaal geen ‘uitnodigingsplanologie voor initiatieven’ nodig – alleen RUST en 

NATUUR! 

En daarmee is er ook helemaal geen kwaliteitsgids nodig! 

Er is namelijk al een heel duidelijk evenementenbeleid dat volgend jaar voor het eerst wordt 

geëvalueerd. Hopelijk niet alleen met organisatoren, maar ook met de bewoners. 

Dank u wel! 


